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از کمپ سرخ
پرسپولیس 12

عبدی به موقع 
برمی گردد

مهــدی عبــدی با عقد قــراردادی تا 
پایــان فصــل به تیم تراکتــور تبریز 
پیوســت تا فوتبال خود را زیر نظر 
خمــس ادامــه دهــد .ایــن انتقــال 
در حالــی انجــام شــد کــه شــایعه 
شــده عبدی دیگر به پرســپولیس 
باز نخواهد گشــت اما این مهاجم 
بــه صــورت قرضــی و نــه قطعــی 
راهــی تراکتــور شــده و در پایــان 
فصل مجدداً باید به پرســپولیس 
برگردد. عبدی به جز این فصل، 2 
فصل دیگر با پرسپولیس قرارداد 
دارد و طبــق توافــق صــورت گرفته 
باید به این تیم برگردد مگر اینکه 
در خصــوص قرارداد ایــن بازیکن 

تصمیــم جدیــدی گرفته شــود.
پرســپولیس فصــل گذشــته هــم 
محمدمهــدی احمــدی مدافــع 
خــود را بــه نفــت مسجدســلیمان 
فرســتاده بود اما از آنجایی که این 
قــرارداد قرضــی بود او دوبــاره این 
فصل به پرســپولیس ملحق شــد.

عالیشاه مقابل 
ذوب آهن هم 

نیست
تیــم  پیتــان  ه کا لیشــا میــد عا ا
پرســپولیس در آســتانه بــازی بــا 
تراکتــور مصــدوم شــد تــا جــدال 
حســاس در تبریــز را از دســت 
بدهــد .عالیشــاه از ناحیــه چهــار 
ســر دوقلــو دچار کشــیدگی شــده 
بــود امــا ایــن روزهــا تمرینــات 
اختصاصی را برای رســیدن هرچه 
ســریع تر به شــرایط بــازی زیر نظر 
کادر پزشــکی انجــام می دهــد.

با این وجود شــماره 2 پرسپولیس 
همچنــان از تمرینات گروهی دور 
اســت و بــه همین دلیــل کادرفنی 
پرســپولیس دربــاره ایــن بازیکــن 
ریســک نخواهــد کــرد و احتمــال 
بــازی کــردن عالیشــاه در بــازی 
بــا ذوب آهــن زیــاد نخواهــد بــود.

عالیشــاه امــا بــرای بــازی بــا فــولاد 
در هفته چهارم لیگ برتر مشــکل 
خاصــی نخواهــد داشــت و قــادر 
اســت پرســپولیس را در این بازی 
کــه در اهــواز برگــزار خواهــد شــد 

همراهــی کنــد.
ایــن اتفــاق در حالــی رخ می دهــد 
که شــایعه شــده بــود عالیشــاه به 
خاطــر اتفاقــات بــازی فصــل قبــل 
بــا تراکتــور بــه بهانــه مصدومیــت 
از ســفر بــه ایــن شــهر ســر بــاز زده 
تــا حاشــیه دوبــاره ای گریبانــش را 
نگیــرد، هرچند شــاید اگــر او برای 
بــازی ذوب آهن آماده می شــد هم 
خیلــی مشــخص بود کــه مصدوم 
نبــوده و فقــط خواســته در بازی با 

تراکتــور حضور نداشــته باشــد.

دو نماینده 
پرسپولیس امروز 

به مالزی می روند
قرعه کشــی رقابت هــای لیــگ 
قهرمانــان آســیا، پنجشــنبه ایــن 
هفتــه در کوالالامپــور برگــزار 
می شــود. همچنین کنفدراسیون 
فوتبال آســیا، کارگاه ها و جلســات 
توجیهــی را تــدارک دیــده اســت.
میرعلــی  ا نیــز  پرســپولیس  ز  ا
حســینی و علیرضــا اشــرف بــرای 
حضــور در قرعه کشــی، کارگاه ها و 
جلســات راهــی مالزی می شــوند.

مدیــر امــور بین الملــل باشــگاه 
و مدیــر رســانه ای تیــم فوتبــال 
پرســپولیس امروز)سه شــنبه( بــا 
پرواز ســاعت ۱2 تهــران را به قصد 
دوحه ترک می کنند و از آنجا راهی 
کوالالامپــور خواهنــد شــد. آنهــا 
شــنبه شــب نیز مالــزی را به قصد 

ایــران تــرک خواهنــد کــرد.
افشــین پیروانــی، مدیــر تیــم نیــز 
پیش از این قرار بود راهی این سفر 
شــود ولــی بــا توجه به حساســیت 
شــرایط تیم و بازی بــا ذوب آهن از 
هفته ســوم رقابت های لیگ  برتر، 
با هماهنگی باشــگاه ســفر خود را 
لغــو کــرد تــا در کنــار سرخپوشــان 

ند. بما

 zخبر

فرشاد فرجی

دو پیشنهاد از فولاد و گل گهر

گفته می شود با 2 پیشنهاد از تیم های گل گهر و فولاد روبه رو شده و از آنجایی 
که شانس زیادی برای بازی تا اینجای فصل پیدا نکرده احتمالاً بزودی از این 
تیــم جــدا خواهد شــد. قــرارداد او در پایان فصل تمام می شــود امــا در صورتی 
کــه قــرار باشــد بــه صــورت قرضی جــدا شــود، قــراردادش را یک فصــل دیگر با 
ایــن تیــم تمدیــد خواهــد کــرد. گفتــه می شــود شــانس فــولاد بــرای در اختیــار 

گرفتــن فرجــی زیــاد اســت و یحیی هم مخالفتــی با این انتقــال قرضی ندارد.

یاسین سلمانی

چرا شماره 80؟

ســلمانی که متولد ۸ اســفند ســال ۱۳۸۰ است، جزو بازیکنان زیر 2۳ سال 
اســت و بــا توجــه بــه نظــر موافق کادر فنــی و مدیر تیــم، شــماره ۸۰ را به تن 
خواهــد کــرد. ایــن شــماره در فصــل گذشــته بر تن محمــد عمری بــود. این 
شماره پیشتر متعلق به محمد عمری بود اما او از ابتدای این فصل شماره 
77 را انتخاب کرد که زمانی به محسن مسلمان تعلق داشت. سلمانی این 
فصل بازیکن زیر 2۳ سال است اما سال بعد بزرگسال محسوب می شود.

عیسی آل کثیر

خواهش برای بازگشت!

شــاید آل کثیــر فکــرش را هــم نمی کــرد کــه بــا حضــور در ســپاهان بــه خاطــر 
مشــکل ســقف قــرارداد ایــن باشــگاه نتوانــد قــراردادش را ثبت کنــد اما هم 
ایــن مشــکل هــم درخشــش مغانلــو در تیــم پرمهره ســپاهان باعث شــده او 
بــرای بازگشــت بــه پرســپولیس پیغام بدهد اما در شــرایط فعلی بعید اســت 
هــواداران و کادر فنــی پرســپولیس او را بپذیرنــد. پرسپولیســی ها می گوینــد 
بازیکنی که به خاطر پول بیشتر پرسپولیس را رها کرده و رفته، نباید برگردد.

وطنخواه:  مشکل خط حمله هنوز حل نشده است

تفکرات یحیی و پرسپولیس بر 
ذوب آهن و سر مربی اش می چربد

رضــا وطنخــواه بازیکــن اســبق پرســپولیس 
معتقد اســت پرســپولیس در شــرایط نســبتاً 
خوبــی قرار دارد و حضور تماشــاگران این تیم 
را به ســوی موفقیتی دیگر ســوق خواهد داد. 
پیشکســوت پرســپولیس در رابطــه بــا ســایر 
مــوارد دیگر پرســپولیس هم نقطــه نظراتش 

را بیان می دارد.
 در رابطه با دیدار خانگی پرسپولیس 

مقابل ذوب آهن به لحاظ فنی چه 
صحبتی دارید؟

در لیــگ بــازی راحتی وجود ندارد و قطعاً بازی 
با ذوب آهن هم از این قاعده مستثنی نیست 
اما تیم پرســپولیس به گواه قهرمانی هایی که 
از گذشــته تا به حال داشــته، نشــان می دهد 
کــه ایــن تیــم واقعــاً هر طــور که حســاب کنید 
بهتریــن تیــم ایــران اســت. بــه همیــن دلیــل 
اگــر اتفــاق خاصی نیفتــد باز هم پرســپولیس 
پیــروز شــده و ذوب آهــن هــم نمی تواند مانع 
جدی برای پرســپولیس در راه کسب سومین 
پیروزی متوالی اش باشــد. پرســپولیس در دو 
بازی قبلی اش هم حریفان سختی را پیش رو 
داشــت امــا با هماهنگی و یکدلــی و برنامه ای 
کــه کادر فنــی این تیم در کنار بازیکنان برتری 
که پرسپولیس به نسبت بقیه تیم ها داشتند، 
موجــب شــد که سرخپوشــان 6 امتیاز ممکن 
را بگیرنــد تــا نشــان دهنــد در لیــگ فعلی هم 
حرف هــای زیــادی بــرای گفتن دارنــد و مدعی 

اول قهرمانی لیگ فعلی به شمار می روند.
 در رابطه با رویارویی تقابل تفکرات یحیی 
گل محمدی و ربیعی چه پیش بینی دارید؟

هر دو مربی از مربیان خوب فوتبال ما هستند 
اما من فکر می کنم حضور یحیی در سطح اول 
فوتبال ایران چه در زمان بازیگری و مربیگری 
موجب می شــود تا من از این نکته حرف بزنم 
کــه یحیی حتماً تفکراتــش بر افکار و تفکرات 
ســر مربی تیــم ذوب  آهــن می چربــد.  یحیــی 
مربــی خــوب و بــا تجربــه ای اســت که ســابقه 
چند یــن قهرمانی در فوتبــال ایران خصوصاً با 
پرسپولیس را هم در کارنامه اش دارد و با ابزار 
خیلــی خوبــی کــه به لحــاظ بازیکــن در اختیار 
دارد حتمــاً او و تیمــش برنــده بــازی در هفتــه 
ســوم خواهند شــد. برد در هفته های ابتدایی 
و کسب سه امتیازها در راه هموار ساختن راه 
قهرمانی بســیار مهم اســت و پرسپولیس بعد 
از دو برد مهم در دو بازی دشوار حتماً با همان 
انگیزه بالا و با برنامه پیش می رود تا موفقیتی 
دیگــر را کســب کرده تا جمــع امتیازاتش را به 
عدد 9 برســاند و به نوعی صددرصد امتیازات 

ممکن را کسب کرده باشد.
 در رابطه با احتمال حضور تماشاگران در 

هفته چهارم چه صحبتی دارید؟
نصف قدرت پرســپولیس بــه هوادارانش مربوط 

اســت و اصلاً اگــر هوادار نباشــد، فوتبال معنایی 
پیــدا نمی کنــد. از ایــن رو بــا قــدرت و انــرژی کــه 
ان شاءالله هواداران در روز پنجشنبه به تیم شان 
می دهنــد آنهــا قطعــاً بهتریــن عملکــرد را ارائــه 
خواهند داد. در این رابطه امیدوارم حتماً وضعیت 
ورزشگاه آزادی بهتر شود و هر چه زودتر سکوها 
آماده شود تا هواداران فوتبال خصوصاً هواداران 
پرســپولیس کــه در ایــن بیــن پــر هوادارترین تیم 
فوتبال هستند، بیشتر از این آسیب نبینند چون 
به هر حال پرسپولیس باید بازی های خانگی اش 
را در ورزشــگاه آزادی برگــزار کنــد. از ایــن رو حتماً 
شــرایط ورزشــگاه آزادی بایــد هــر چــه زودتر مهیا 
شــود چون به هر حال اگر این مهم انجام نشــود 
پرســپولیس به لحاظ میزبانی خیلی ضرر خواهد 
کــرد چــرا کــه نمی تواند از شــرایط میزبانی اش در 
ورزشــگاه آزادی به نحو احســن بهــره ببرد. ضمن 
اینکه چندی دیگر مسابقات مهم لیگ قهرمانان 
آسیا هم در پیش است و شرایط ورزشگاه آزادی 
برای هواداران پرســپولیس و میزبانی اش در آنجا 

هم ارزش خاصی پیدا می کند.
 در رابطه با اضافه شدن یاسین سلمانی 

به پرسپولیس چه نظری دارید؟
یاسین سلمانی بازیکن خوبی است. بازیکنی 
کــه در تیــم امیــد و تیم ســپاهان بــازی کرده و 
رزومه خوبی دارد. به همین دلیل فکر می کنم 
به درد پرســپولیس بخورد و قادر باشــد که در 
تیم پرســپولیس هم به بهترین شکل ممکن 
ارزش های خودش را نشان دهد و در فاز حمله 
و هافبک به تیم پرسپولیس کمک کند اما جدا 
از یاسین به نظرم هنوز درد پرسپولیس در خط 
حمله به شکل کامل حل نشده و پرسپولیس 
حتماً باید یک مهاجم خوب و ششدانگ را به 
خط حمله اش اضافه کند تا تیم در فاز گلزنی 
مشــکلش حل شود. قطعاً در بازی های بزرگ 
بــه مهاجمــی بســیار خــوب نیــاز داریــم که در 
ایــن زمینه بتواند به پرســپولیس کمک کند و 

مشکل گلزنی تیم به شکل کامل حل شود.
 در خصوص جدایی عبدی چه نظری دارید؟

عبدی بازیکن خوبی بود و در این چند سال زحمت 
خودش را برای پرسپولیس کشید اما به هر حال 
در مقطعــی ممکــن اســت یک بازیکــن نتواند در 
تیمش مثمر ثمر واقع شود. از این رو حتماً عبدی 
و یحیــی ســعی کرده انــد بــرای تیم پرســپولیس و 
بازیکن این تیم بهترین تصمیم ممکن را بگیرند.

 شما یکی از بازیکنانی بودید که به همراه 
سایر بازیکنان شاهین از این تیم به 

پرسپولیس آمدید. به نظر می رسد که با 
همت شما و بعضی از شاهینی های قدیمی، 
این تیم فعالیتش را بزودی آغاز خواهد کرد؟

بلــه، من و چند پیشکســوت دیگر مســئولیت 
هیأت مدیــره شــاهین را عهــده دار هســتیم و 
بعــد از صحبت هایــی که با فدراســیون فوتبال 
داشتیم و قرار است اجازه فعالیت مان در لیگ 
ســه بــه تیــم شــاهین تهــران داده شــود، قصد 
داریم از روز جمعه تمرینات مان را شروع کنیم.

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار

محمــد برزگــر مدافــع چــپ اســبق پرســپولیس 
در رابطــه بــا شــرایط و بــازی حســاس ایــن تیــم 
مقابــل ذوب آهــن صحبــت می کنــد. مدافــع ســابق 
پرســپولیس جدایــی و انتقــال قرضــی ایــن بازیکن را 
اقدامــی کامــلاً پســندیده و حرفــه ای دانســت و آن را 
بــه ســود پرســپولیس و بازیکــن جداشــده دانســت.
 دو بازی قبلی پرسپولیس مقابل حریفانش که 
در هر دو بازی سرخپوشان به برتری رسیدند را 

چگونه ارزیابی کردید؟
خدا را شــکر که پرســپولیس در هر دو بازی به برتری 
رســید و شــش امتیــاز کاملــش را گرفــت و بازی های 
نســبتاً قابــل قبولــی را هــم بــه نمایــش گذاشــت امــا 
بــه نظــرم هنــوز کیفیت بازی های ســال گذشــته را از 
پرســپولیس شــاهد نبودیم. با وجود این به دلیل دو 
برد و کســب شــش امتیاز به مدافع عنوان قهرمانی 
و بازیکنــان و کادر فنــی اش تبریــک می گویــم. 
پرســپولیس رفتــه رفتــه بــه شــرایط خــوب نزدیــک 
می شــود، هر چنــد وقتی برنده می شــود یعنی اینکه 
به شرایط خوب نزدیک می شود و قطعاً با برد خیلی 
از مســائل خود به خود حل شــده و کار جلو می رود.

 در خصوص بازی مقابل ذوب آهن که در 
ورزشگاه آزادی احتمالاً با حضور هوادار برگزار 

خواهد شد چه نظری دارید؟
 بــازی بــا ذوب آهن  تقابل دو تیمی اســت که مربیان 
کامــلاً تاکتیکــی را در اختیــار دارنــد. در ایــن بیــن 
ذوب آهــن در ایــن فصــل ســرمربی را در رأس کارش 
قــرار داده کــه مربــی خــوب و توانایــی بــه لحــاظ فنی 
اســت امــا بــا تمــام احترامــی کــه بــرای ربیعــی قائــل 
هســتم قاطعانــه اعتقــاد دارم یحیــی و تیمــش در 
جنــگ تاکتیکی مقابل محمــد ربیعی و تیمش برنده 
خواهند شد. یحیی گروه خیلی خوب دارد و با آنالیز 
دقیــق حتمــاً برای ســاختار جدیــد ذوب آهــن در این 
فصــل نقشــه و پلنــی را طراحــی خواهد کــرد که برای 
حریــف تلــه گذاشــته و بــه نوعــی آنهــا را در ورزشــگاه 
آزادی شکســت دهــد. در این بین قطعــاً خیلی مهم 
اســت که هوادار بیاید و از پرســپولیس حمایت کند 
کــه در ایــن صورت قطعاً با نیــروی مضاعفی برای برد 
ســوم و رســاندن امتیــازش بــه 9 تــلاش خواهــد کرد 
ضمن اینکه این بازی از این نظر که جشــن قهرمانی 
ســه گانه نیزمحســوب می شــود بــرای پرســپولیس 

و هوادارانــش می توانــد یــک افتتاحیــه بــه تمــام 
معنــا محســوب شــود و برای هــواداران پرســپولیس 
و بازیکنانــش می توانــد شــور و حــال خیلــی خوبــی 

داشــته باشد.
 جدایی عبدی از پرسپولیس را چگونه ارزیابی 

می کنید؟
به نظرم عبدی بهترین تصمیم را در رابطه با جدایی 
از پرســپولیس گرفت چون زمانی که به یک بازیکن 
بــازی نمی رســد بهتریــن اقدام این اســت که مربی را 
مجــاب بــه بازی اش ســازد اما اگر موفق بــه این مهم 
نشــد حتمــاً بایــد جــدا شــود. مهــدی هــم بــه روش 
یحیــی نمی خــورد بــه همین دلیــل باید جدا می شــد 
کــه ایــن کار را انجــام داد تــا در تیــم جدیــدش بــازی 
کنــد و فرصــت عرض اندام را داشــته باشــد. بازیکن 
در تمریــن نمی توانــد شــرایط بــازی را پیــدا کنــد، مــا 
نمونــه بازیکنــی ماننــد عبــدی را در گذشــته زمــان 
برانکــو داشــتیم بازیکن جوانی به نــام طاهرخانی که 
بــا وجــود تمرین در پرســپولیس هیچگاه نتوانســت 
نظــر برانکــو را به شــکل کامل جلب کنــد و در نهایت 
هــم از پرســپولیس جــدا شــد و به تیــم دیگری رفت.
 در رابطه با شهاب زاهدی که او هم نتوانسته در 

دو هفته اول در امر گلزنی موفق عمل کند چه 
پیش بینی دارید؟

شــهاب مهاجــم نــوک نیســت و بــه نظــرم به عنــوان 
مهاجــم ســایه می توانــد کارآیی لازم را داشــته باشــد 
شــاید بــه همیــن دلیــل اســت کــه بــا وجــود دوندگی 
و پــرس زیــاد در امــر گلزنــی موفــق نبــوده اســت. از 
ایــن رو حتمــاً یــک مهاجــم ششــدانگ خارجــی کــه 
به عنــوان مهاجــم نوک تخصص بازی داشــته باشــد 

بایــد جــذب شــود.
 یاسین سلمانی هم به پرسپولیس پیوست. 
با وجود این فکر می کنید باز هم مشکل خط 

حمله پرسپولیس حل نخواهد شد؟
یاســین بازیکــن خوبــی اســت کــه در تیــم ملــی 
امیــد و ســپاهان بــازی کــرده اســت و از ایــن نظــر 
حتمــاً قابلیت هــای فنــی خوبــی دارد کــه ســرمربی 
پرســپولیس او را جذب کرده اســت اما خوشــبختانه 
ایــن بازیکــن به عنــوان ســهمیه زیــر 23 ســال جذب 
شده و از آنجا که سهمیه بازیکن بزرگسال با جدایی 
عبدی باز شــده، پرســپولیس باید یک مهاجم خوب 
جــذب کنــد چــون یاســین هــم نمی توانــد بــه شــکل 
کامــل مشــکل گلزنــی پرســپولیس را حــل کنــد و بــاز 
هــم بایــد مهاجــم خارجــی جــذب شــود چــون ملاک 
پرســپولیس بایــد بــازی بــا حریفــان مدعــی در لیــگ 
برتــر یــا حریفــان در لیــگ قهرمانــان آســیا باشــد کــه 
در آنجــا در فــاز گلزنــی مشــکلی برایش پیــش نیاید.
  به عنوان یک مدافع چپ سابق عملکرد نعمتی 

را در دفاع و حمله چگونه ارزیابی کردید؟
در شــرایط فعلــی نعمتــی بهتریــن گزینــه بــرای دفاع 
چپ اســت که در دفاع عالی اســت و در کار تهاجمی 
هــم قــادر اســت بــه بهتریــن شــکل ممکــن در زمان 
حملــه به عناصر تهاجمــی تیم کمک کند. نعمتی به 
لحــاظ روحــی روانی هم در شــرایط ایــده آل قرار دارد 
کــه نکتــه مهمی در رســیدن یــک بازیکن به شــرایط 

فنی بســیار خوب محســوب می شــود.
 در خصوص حضور ستاره ها در تیم های 

عربستانی و رویارویی این تیم ها با پرسپولیس 
در لیگ قهرمانان آسیا چه نظری دارید؟

نفراتــی که تیم های عربســتانی جــذب می کنند همه 
فوق ســتاره هســتند و در کنارشــان هم بهترین های 
عربســتان و ســایر بازیکنــان خــوب حضــور دارنــد 
کــه می تواننــد فوتبالشــان را متحــول ســازد. نقــل و 
انتقــالات انگیــزه جدیدی به فوتبال عربســتان داده 
اســت و در مجمــوع همــه اقدامــات لازم پکیجــی از 
موفقیــت را پیــش روی فوتبال این کشــور قــرار داده 
اســت. عربســتانی ها در حالــی ســتاره های بزرگــی را 
جــذب کرده انــد کــه قبــلاً بازیکنــی ماننــد نیمــار را از 
تلویزیــون تماشــا می کردنــد ایــن در حالــی اســت که 
مــا در جــذب یــک مهاجــم خارجــی نــاکام مانده ایــم 
بــه همیــن دلیــل قطعاً کار ســختی را در آســیا مقابل 

تیم هــای عربســتانی در پیــش داریــم.

برزگر: عربستانی ها نیمار را آوردند 

ما هنوز دنبال مهاجم 
خارجی هستیم
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تراکتور تیم خیلی 
خوبی است و من 
قول می دهم که 
بازی به بازی بهتر 
شویم. من هم در 
کنار بازیکنان تمام 
تلاشم را می کنم تا به 
تیم کمک کنم. من 
فکر می کنم همه 
چیز به لحاظ موفقیت 
در تیم تراکتور 
مهیاست و مطمئن 
باشید که ما در لیگ 
بیست و سوم برای 
قهرمانی تلاش 
می کنیم و هدفی جز 
این نداریم


